
 
Pöytyän kunnan liikuntapaikkojen kehittäminen ja kunnossapito 
 
Yhtltk 21.09.2022 § 56  
  
 
 Pöytyällä on tehty 29.4.2019 valtuustoaloite koskien kunnan ylläpitämien 

liikuntapaikkojen kunnossapitoa. Yhteisöllisyyslautakunta käsitteli asiaa ja 
sen valtuuttamana liikunnanohjaaja valmisteli yhdessä teknisen toimen 
kanssa kolmivuotisuunnitelman liikuntapaikkojen peruskorjaushankkeista. 
Hankkeita on toteutettu sen pohjalta osana teknisen lautakunnan 
investointiohjelmaa. Pieniä liikuntapaikkoja on ollut mahdollista rakentaa ja 
kehittää tarkoitukseen osoitetun perintörahan avulla sekä yhteishankkeilla 
kolmannen sektorin kanssa. Kolmivuotissuunnitelman osalta on käynnissä 
keskimmäinen vuosi.  

 
 Suunnitelmat liikuntapaikkojen rakentamisesta ja kunnossapidosta olisi 

hyvä tehdä näkyviksi kuntalaisille ilman eri lautakuntien liitteiden 
hakemista. Suunnitelmat ja niiden toteutus olisivat näkyvillä kunnan 
kotisivuilla. Näin urheiluseurat saisivat tiedoksi kenttien korjausvuoden 
yms. 

 
 Liikuntapaikkojen kehittämisestä ja kunnossapidosta neuvotellaan 

keskushallinnon (kunnanjohtaja), teknisen lautakunnan ja 
yhteisöllisyyslautakunnan kesken.  

 
 Liikunnanohjaaja esittelee käynnissä olevan kolmivuotissuunnitelman ja 

sen ohella toteutetut pienhankkeet. Suunnitelma ja kunnostuksen aikataulu  
julkaistaan kotisivulla. Suunnitelmaa päivitetään kotisivuille avaten 
toteutumista ja mahdollisia muutoksia niin kehittämisen kuin 
kunnostamisen osalta. 

 
  
Valmistelija liikunnanohjaaja 
 kulttuurisihteeri 
 
Päätösehdotus Yhteisöllisyyslautakunta ehdottaa perustettavaksi työryhmää, johon 

kuuluvat edustajat yhteisöllisyyslautakunnasta yksi luottamushenkilö ja 
liikunnanohjaaja, teknisestä lautakunnasta yksi luottamushenkilö ja yksi 
teknisen toimen edustaja. Lisäksi työryhmään ehdotetaan kunnanjohtaja 
Mika Jokea. 
 

Päätös Yhteisöllisyyslautakunta päätti ehdottaa tekniselle lautakunnalle 
perustettavaksi työryhmä, johon tulee yhteisöllisyyslautakunnan edustajina 
lautakunnan puheenjohtaja Miia Lehtonen ja liikunnanohjaaja Markus Salo. 
Vastaavasti työryhmään pyydetään teknisen lautakunnan ja teknisen 
toimen edustajat. Työryhmään pyydetään myös kunnanjohtaja Mika Joki.  
Lisäksi yhteisöllisyyslautakunta päätti lähettää kunnanhallitukselle tiedoksi 
aloitteen käsittelyn johdosta tehdyt toimenpiteet. 

 
 
Yhtltk 16.11.2022 § 70  
  
 

Tekninen lautakunta on nimennyt perustettuun työryhmään Karri 
Kinisjärven sekä kiinteistöpäällikkö Jukka Ojasen. Lisäksi kunnanhallitus 
nimesi ryhmään edustajakseen Veikko Niittymaan sekä kunnanjohtaja 
Mika Joen. Työryhmän ensimmäinen kokous on pidetty keskiviikkona 
2.11.2022. Työryhmä päätti, että kunnan liikuntapaikkojen osalta tehdään 



kuntokartoitus ja alkuvuodesta 2023 kutsutaan koolle paikkakunnan 
yhdistykset ja seurat keskustelemaan tulevista kunnostus- ja 
rakentamishankkeista. Kartoituksen ja keskustelutilaisuuden jälkeen 
työryhmä tekee esityksen liikuntapaikkainvestoinneista vuoden 2023 
määrärahojen puitteissa sekä suunnitelman vuosille 2024-25. 
Investointimäärärahojen lisäksi käytettävissä on vielä osa kunnan 
liikuntapaikkojen kehittämiseen osoitetuista perintövaroista. 

 
Valmistelija liikunnanohjaaja 
 
Päätösehdotus Yhteisöllisyyslautakunta merkitsee tiedoksi työryhmän toiminnan 

käynnistymisen ja ensimmäiset toimenpiteet. Liikunnanohjaaja esittelee 
perintövarojen käyttötilanteen sekä kustannusarvion tuleville hankkeille. 
Yhteisöllisyyslautakunta päättää, että seuraavana hankkeena toteutetaan 
Yläneen kuntoportaat Yläneen kuntoradan yhteyteen. Loppuosa 
perintörahoista tuodaan käsittelyyn liikuntapaikkojen kehittämistyöryhmän 
esityksen pohjalta vuonna 2023. 
 

Päätös Yhteisöllisyyslautakunta merkitsi tiedoksi työryhmän toiminnan 
käynnistymisen (2.11.2022 ensimmäinen kokous) ja perintövarojen käytön 
tilanteen. 
Yhteisöllisyyslautakunta päätti, että seuraavana toteutetaan perintövaroista 
Yläneen kuntoportaat Yläneen kuntoradan yhteyteen, ja pyydetään 
tarjoukset rakennusmateriaaleista. Urheiluseura Yläneen Kiri hoitaa 
rakentamisen ja kunta kustantaa tarvikkeet. 
Liikunnanohjaaja Markus Salo poistui kokouksesta tämän pykälän jälkeen 
kello 18.30. 

 
 
Yhtltk 21.03.2023 § 14    
111/10.03.01.01/2022  
 

Liikuntapaikkojen kehittämistyöryhmä on järjestänyt 15.2.2023 paikallisten 
yhdistysten kuulemiseksi keskustelutilaisuuden Haukkavuoren 
hiihtomajalla. Paikalla oli edustus seitsemästä yhdistyksestä. Kyseisen 
tilaisuuden pohjalta työryhmä on tehnyt tekniselle lautakunnanlle esityksen 
vuoden 2023 liikuntapaikkainvestointimäärärahan käyttämisestä. Vuosia 
2024 ja 2025 koskevan suunnitelman työryhmä valmistelee seuraavassa 
kokouksessaan huhtikuussa. 
 
Yhteisöllisyyslautakunta on päättänyt kokouksessaan 16.11.2022 § 70, 
että liikuntapaikkojen kehittämiseen osoitettujen perintövarojen seuraava 
käyttökohde on Yläneen kuntoportaiden rakentaminen. Liikunnanohjaaja 
on yhdessä kunnan rakennusmestari-rakennustarkastajan kanssa 
valmistellut rakennusinsinööri Jari Helmisaaren tekemän 
rakentamissuunnitelman pohjalta tarjouspyynnön tarvittavasta 
puutavarasta. Tarjouspyyntö on lähetetty Puutavarayhtiö J&P Uusitalolle, 
Tammiston Puu Oy:lle sekä Ylärauta Oy:lle, joista määräaikaan tiistaihin 
14.3.2023 klo 16.00 mennessä tarjouksensa jättivät Puutavarayhtiä J&P 
Uusitalo sekä Ylärauta Oy. Tarjouspyyntö on kokousasian liitteenä. 

 
Valmistelija liikunnanohjaaja 
 
Päätösehdotus Yhteisöllisyyslautakunta merkitsee tiedoksi tilannekatsauksen 

liikuntapaikkatyöryhmän toiminnan etenemisestä sekä päättää hyväksyä 
halvimman tarjouspyynnön mukaisen tarjouksen tehneen Ylärauta Oy:n 
Yläneen kuntoportaiden puutavaran toimittajaksi hintaan 2888,39€ (alv 
0%). 
 



Päätös Yhteisöllisyyslautakunta merkitsi tiedoksi tilannekatsauksen 
liikuntapaikkatyöryhmän toiminnan etenemisestä sekä päätti hyväksyä 
halvimman tarjouksen tehneen Ylärauta Oy:n  Yläneen kuntoportaiden 
puutavaran toimittamiseksi hintaan 2 888,39 € (alv 0 %). 


